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Geacht college,

Sinds enige tijd is het nieuwe fietsviaduct over de A67 ter hoogte van de Locht in gebruik. Ogenschijnlijk een mooi 
fietspad. Helaas zijn me, nu al, diverse klachten ter ore gekomen. Volgens klagers was het een slecht wegdek.
Als metafoor werd genoemd; 'als je zonder mondkapje aldaar fietst raak je je kunstgebit kwijt'. Ik heb de route 
inmiddels zelf ook gefietst. Het is inderdaad geen vlak fietspad. Vergelijkbaar met een pad naast een bomenrij 
waarbij je de wortels in het asfalt voelt. Met een normale fiets goed te fietsen. Fiets je met hoge snelheid, al of 
dan niet elektrisch ondersteund, dan kan ik me voorstellen dat het niet prettig rijden is. Een maximum 
snelheidsbordje zou voor de snelle rijder een oplossing zijn.

Echter inmiddels ben ik ook aangesproken door een berijder van een scootmobiel. Voor berijders van een 
scootmobiel is dit fietsviaduct niet te berijden. Dat laatste, dat de minder mobiele medemens, in feite niet gebruik 
kan maken van een splinternieuw viaduct roept bij SENIOREN VELDHOVEN vragen op.

1 Heeft het College ook vernomen of mogelijk zelf al ervaren dat het wegdek van slechte kwaliteit is?

2 Is College het met ons eens dat ook de minder mobiele medemens zonder probleem gebruik zou moeten 
kunnen maken van dit viaduct?

3. Kunnen we op korte termijn maatregelen verwachten die tot verbetering van het wegdek leiden?

Met vriendelijke groet,

Namens SENIOREN VELDHOVEN,

Gerrit Coppens


